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Abstract (en)
The invention relates to a device for linking skis together with adjustable safety means in order to keep them parallel, the link releasing the skis
when the forces on the tips become too great. It comprises a linking means (3) connecting the two skis (1, 2) in front of the bindings (4, 5) and/or a
linking means connecting (6) the two skis (1, 2) to the rear of the bindings (4, 5), characterised in that each means consists of two parts respectively
integral with each ski and, namely, a flexible part integral with one ski is coupled to a female adjustable safety element and a flexible part integral
with the other ski is coupled to a male safety element.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de liaison de skis avec sécurité réglable pour les maintenir paralléles, la liaison désolidarisant les skis lorsque les
efforts sur les spatules deviennent trop importants. Il comprend un moyen de liaison (3) reliant les deux skis (1,2) en avant des fixations (4,5) et/ou
un moyen de liaison reliant (6) les deux skis (1,2) en arriere des fixations (4,5) caractérisé en ce que chaque moyen est constitué de deux parties
respectivement solidaires de chaque ski, et a savoir, une partie souple solidaire d'un ski est attelée a un élément de sécurité réglable femelle, et une
partie souple solidaire de l'autre ski est attelée a un élément de sécurité male.
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